

PURE

BY
OPSIS CLINICAL

TAKING CARE OF SKIN



GETTING THE REAL TO IDEAL



OpsisClinical is a Clinic for Plastic,
Reconstructive and Aesthetic Surgery.

The Clinic was founded in 2008 at Heraklion-Crete and patients are welcomed from all over the world.

OpsisClinical's Cosmeceuticals reflect the development of biological skin care products based on Crete's nature and Minoan tradition. Years of research in the latest advances in active ingredients and emulsion technology gives our products a unique efficacy and safety profile.

Our philosophy is taking a holistic approach to our patients by providing options, alternatives and expert advice. Our principle is giving you realistic expectations instead of marketing promotion.

We hope to achieve our goals and be pleased to improve ourselves.

Клиника была основана в 2008 в Гераклионе на Крите, приветствуя пациентов со всего мира. OpsisClinic Cosmeceuticals отражает развитие биологической продукции по уходу за кожей, основанной на богатстве природы Крита и Миноанских традициях. Годы исследований инновационных продвижений в области активных ингредиентов и эмульсионных технологий дает нашей продукции уникальную эффективность и безопасность. Наша философия - принимать холистический подход к пациентам, предлагая варианты, альтернативы и советы экспертов. Наш принцип - предлагать вам реалистические ожидания вместо маркетингово промоутирования.

PURE

EMULSION CLEANSER

ОЧИЩАЮЩАЯ ЭМУЛЬСИЯ

Mild emulsion cleanser, remove makeup and dead cells from the face. Contains almond oil, chamomile extract and aloe, leaves a smooth and soft sensation to the skin.

Мягкая очищающая эмульсия удаляет макияж и мёртвые клетки кожи с лица. Содержит миндальное масло, экстракт ромашки и алоэ, оставляет ощущение мягкости и шелковистости кожи.

INGREDIENTS / ИНГРИДИЕНТЫ

Aqua, Caprylic/capric Triglyceride, Polysorbate-60, Prunus Amygdalus Dulcis Oil, Glycerin, Sorbitan Stearate, Cetearyl Alcohol, Isopropyl Myristate, Phenoxyethanol, Glyceryl Stearate, Ammonium Acryloyldimethyltaurate/vp Copolymer, Ethylhexylglycerin, Imidazolidinyl Urea, Parfum, Chamomilla Recutita (Matricaria) Extract, Aloe Barbadensis Leaf Juice, Allantoin.

PURE

CLEANSING LOTION

ОЧИЩАЮЩИЙ ЛОСЬЁН

Refreshing lotion with amamelidas, calendula, chamomile extracts for deep cleansing. Stimulates and prepares the skin for better absorption of the cream to follow.

Освежающий лосьён с экстрактами гаммелиса, календулы и ромашки для глубокого очищения. Стимулирует и подготавливает кожу к лучшему впитыванию крема.

INGREDIENTS / ИНГРИДИЕНТЫ

Aqua, Glycerin, Polysorbate-20, Chamomilla Recutita (Matricaria) Extract, Calendula Officinalis Extract, Hamamelis Virginiana (Which Hazel) Extract, Panthenol, Allantoin, Phenoxyethanol, Glyceryl Caprylate, Imidazolidinyl Urea, Parfum.



PURE

CHOCOLATE PEELING ШОКОЛАДНЫЙ ПИЛЛИНГ

—
Creamy peeling for with chocolate, cocoa butter and almond for deep cleansing and removal of the dead cells from the skin.

—
Отшелушивающий крем с шоколадом, маслами кокао и миндаля для глубокого очищения и удаления мертвых клеток кожи лица.

INGREDIENTS / ИНГРИДИЕНТЫ

Aqua, Hydrogenated Polydecene, C12-20 Acid Peg-8 Ester, Prunus Dulcis, Glycerin, Cetyl Alcohol, Stearic Acid, Dimethicone, Theobroma Cacao, Phenoxethanol, Parfum, Panthenol, Imidazolidinyl Urea, Ethylhexylglycerin, Allantoin, CI 19140-CI 16255-CI 28440.



PURE

REGENERATIVE CREAM РЕГЕНЕРАЦИОННЫЙ КРИМ

—
Moisturizing cream with a fine texture. It contains Camomile oil, Calendula, balsam, provitamin B5, aloe and sage. It absorbs quickly and shortens the healing time and provides hydration for sensitive and damaged skin. Reduces irritation of inflamed skin.

—
Увлажняющий крем с тонкой текстурой. Он содержит масло ромашки, календулу, бальзам, провитамин B5, алоэ и шалфей. Он быстро впитывается сокращает время заживления и обеспечивает увлажнение чувствительной и поврежденной кожи. Уменьшает раздражение воспаленной кожи.



INGREDIENTS / ИНГРИДИЕНТЫ

Aqua, Panthenol, Caprylic/capric Triglyceride, Cetearyl Alcohol, Glyceryl Stearate, Glycerin, Potassium Olivoyl Hydrolyzed Wheat Protein, Isopropyl Myristate, Glycine Soja (Soybean) Oil, Calendula Officinalis Flower Extract, Ppg-3 Benzyl Ether Myristate, Chamomilla Recutita (Matricaria) Flower Extract, Glyceryl Oleate, Olea Europaea (Olive) Fruit Oil Hypericum Perforatum Flower, Leaf, Stem Extract, Zinc Oxide, Phenoxyethanol, Aloe Barbadensis Leaf Juice, Salvia Officinalis Extract, Tocopherol, Xanthan Gum, Chlorphenesin, Lecithin, Ascorbyl Palmitate, Helianthus Annuus Seed Oil, Levandula Angustifolia Officinalis.

PURE

EYE CREAM

КРЕМ ДЛЯ ГЛАЗ

OpsisClinical Eye Cream reduces the fine lines, dark circles and the swelling around the lower eyelids. It improves the skin elasticity due to its recipe of glycosaminocyanes from the sea, flavonoid extracts and active biopeptides. For better results apply twice a day.

OpsisClinical крем для глаз уменьшает мелкие морщинки, тёмные круги вокруг глаз и отечности под глазами. Улучшает эластичность кожи благодаря входящим в состав крема глюкозаминогликанам из моря, экстрактам флавоноидов и активным биопептидам. Для лучшего результата наносить дважды в день.

INGREDIENTS / ИНГРИДИЕНТЫ

Aqua, Hydrogenated Polydecene, Octyl Stearate, Glyceryl Stearate, Glycerin, Cetearyl Alcohol, Panthenol, Neopentylglycol Dicaprylate/ Dicaprate, Peg-8, Peg- 100 Stearate, Caprylic/ Capric Triglyceride, Simmondsia Chinensis Oil, Ceteareth -25, Butylene Glycol, Ceteareth-33, Bisabolol, Tocopherol, Helianthus Annuus (Sunflower) Seed Oil, Glyceryl Caprylate, Phenoxyethanol, Allantoin, Caprylyl Glycol, Dipeptide-2, Palmitoyl Tetrapeptide-3, Palmitoyl Pentapeptide-3, Ceteareth-20, Hesperidin Methyl Chalcone, Polysorbate-20, Carbomer, Dimethicone, Sodium Polyacrylate, Chlorphenesin, Parfum

PURE

MOISTURISING DAY CREAM

УВЛАЖНЯЮЩИЙ ДНЕВНОЙ КРЕМ

Daily moisturizer hydrates and prevents the aging of the skin due to its recipe of avocado and virgin olive oil of Crete, grape seed extract with antioxidants, vitamins (A, E) and active biopeptides. Apply to freshly washed face, neck or décolleté. **For all skin types.**

Дневной увлажняющий крем питает и предотвращает старение кожи благодаря входящим в состав авокадо и оливковому маслу первого отжима с Крита, экстракту семян винограда с антиоксидантами, витаминами (A, E) и активным биопептидам. Наносить на очищенную кожу лица, шеи и зоны декольте. **Для всех типов кожи.**

INGREDIENTS / ИНГРИДИЕНТЫ

Aqua, Hydrogenated Polydecene, Glyceryl Stearate, Glycerin, Caprylic/capric Triglyceride, Neopentylglycol Dicaprylate/dicaprate, Peg-100 Stearate, Cetearyl Alcohol, Ethylhexyl Methoxycinnamate, Isopropyl Myristate, Dimethicone, Panthenol, Hydrolyzed Milk Protein, Propylene Glycol, Urea, Phenoxyethanol, Cetearyl Alcohol, Ceteareth-33, butylene Glycol, Sodium Hyaluronate, Olea Europaea (Olive) Oil, Persea Gratissima, Tocopherol, Chlorphenesin, Chamomilla Recutita (Matricaria) Flower Extract, Parfum, Glyceryl Polyacrylate, Bisabolol, Carbomer, Vitis Vinifera Extract, Rosmarinus Officinalis (Rosemary) Extract, Centella Asiatica Extract, Salvia Officinalis Extract, Imperata Cylindrica Root Extract, Peg-8, Polysorbate-20, Palmitoyl Tripeptide-1, Palmitoyl Tetrapeptide-7, Lecithin, Ascorbyl Palmitate, Helianthus Annuus Seed Oil, Potassium Sorbate.

PURE

ULTRA SMOOTHING NIGHT CREAM

УЛЬТРО СМЯГЧАЮЩИЙ НОЧНОЙ КРЕМ

Ultra Smoothing Night cream removes dead cells, reduces fine lines and improves the appearance of uneven pigmentation of the face, hands and décolleté. It captures the power of the proven antiaging ingredients of grape, glycolic and salicylic acid to help improve severe photoaging with less irritation and redness. Apply to freshly washed skin, leave it overnight and clean it with water the morning after. Avoid using the product if you've had previous allergic or hypersensitivity reactions. Stop using the product if you develop hives or itching of the face or body. Stop using the product and seek immediate medical attention if you develop throat tightness or swelling of the eyes, face, lips, or tongue; feel faint; or have difficulty breathing. **For all skin types.**

Ультро смягчающий ночной крем удаляет мертвые клетки, уменьшает мелкие морщинки и улучшает внешний вид неровной пигментации на лице, шее и зоне декольте. Крем содержит в себе силу доказанных противовозрастных составляющих винограда, гликолевой и салициловой кислоты для улучшения последствий сильного фотостарения с наименьшими раздражением и покраснением. Нанести на свежее очищенную кожу, оставить на ночь и смыть водой на следующее утро. Избегать использования продукта если ранее была аллергическая или гиперчувствительная реакция на него. Прекратить использовать продукт если появились сыпь или зуд на лице или теле. Прекратить использовать продукт и немедленно обратиться за медицинской помощью при появлении сдавленности в горле или отеках глаз, лица, губ или языка, при головокружении или при затруднённом дыхании. **Для всех типов кожи.**

INGREDIENTS / ИНГРИДИЕНТЫ

Aqua, Glycerin, Alcohol Denat, Hydroxyethylcellulose, Panthenol, Salicylic Acid, Urea, Allantoin, Sodium Benzoate, Potassium Sorbate, Vitis Vinifera Extract, Hamamelis Virginiana Extract, Parfum, Ci 14720.





PURE

HYDRATING AND SUN CARE CREAM


УВЛАЖНЯЮЩИЙ И СОЛНЦЕЗАЩИТНЫЙ КРЕМ

Hydration and Sun Care Lotion SPF30 UVA/UVB contains grape, virgin olive oil and highly modern, innovative broad spectrum sunscreen filters for skin protection from UVA/UVB radiation. It hydrates the skin and promotes cell turnover. Apply enough to the face, neck or décolleté and repeat applications every two hours. Avoid excessive sun exposure from 10 am to 4 pm. **For all skin types.**

Увлажняющий и солнцезащитный лосьон SPF 30 UVA/UVB содержит виноградное и оливковое первого отжима масла и сверхсовременный, инновационный солнцезащитный фильтр широкого спектра для защиты кожи от UVA/UVB радиации. Увлажняет и провоцирует обновление клеток. Наносить достаточное количество на лицо, шею и зону декольте и повторять нанесение каждые два часа. Избегать нахождения на солнце с 10 до 16 часов. **Для всех типов лица.**

INGREDIENTS / ИНГРИДИЕНТЫ

Aqua, Glycerin, Alcohol Denat, Hydroxyethylcellulose, Panthenol, Salicylic Acid, Urea, Allantoin, Sodium Benzoate, Potassium Sorbate, Vitis Vinifera Extract, Hamamelis Virginiana Extract, Parfum, Ci 14720.

A professional portrait of Dr. Ioannis Liapakis, MD, PhD. He is a middle-aged man with short, dark hair, wearing a dark blue suit jacket, a light-colored shirt, and a striped tie. He is looking directly at the camera with a neutral expression. The background is dark and out of focus.

DR IOANNIS LIAPAKIS, MD, PHD

Dr Ioannis Liapakis, MD, PhD is a Plastic Surgeon. He graduated from the “University of Athens Medical School” in 1999. In 2004 he was awarded his Phd Thesis from the “University of Crete Medical School”. In 2008 he completed his specialization in Plastic Surgery at “St Savvas” Anticancer Hospital of Athens and immediately after he obtained a “Facial Plastic Surgery Fellowship” under the auspices of the “Dutch Association of Facial Plastic and Reconstructive Surgery” in the Netherlands and Belgium. In 2009 he worked as a Plastic Surgeon at the “Centre Chirurgical Des Princes” in Paris, France collaborating with Dr Marchac. In 2010 he was awarded with the certificate of the “European Board of Plastic, Reconstructive and Aesthetic Surgery” (EBOPRAS) at Bern, Switzerland and at 2014 became a member at the “International Society of Aesthetic Plastic Surgery” (ISAPS). He is an active member of “LEAP/Surgical Relief Teams” which assembles humanitarian missions in all over the world.

During his specialization, he visited several famous Plastic Surgery centres in New York, Toronto, Paris, Stockholm, and Sao Paulo and he also attended several courses in Austria, Great Britain, Germany, the Netherlands, Belgium, Romania, China and Egypt as well.

Доктор Иоаннис Ляпакис, доктор медицинских наук, является пластическим хирургом. В 1999 году он окончил медицинский факультет Афинского университета. В 2004 году он получил первую кандидатскую диссертацию в «Университете Крита» «Медицинская школа», а в 2016 году - кандидатскую диссертацию в «Медицинской школе Университета Фракии». В 2008 году он закончил специальность «Пластическая хирургия» в больнице Anticancer «Св. Саввас» в Афинах и сразу же после получения «Стипендии для лицевой пластической хирургии», Под эгидой «Голландской ассоциации пластической и восстановительной хирургии лица» в Нидерландах и Бельгии. В 2009 году он работал пластическим хирургом в «Centre Chirurgical Des Princes» в Париже, Франция, сотрудничая с д-ром Марчаком. В 2010 году он получил сертификат «Европейского совета по пластической, реконструктивной и эстетической хирургии» (EBOPRAS) в Берне, Швейцария, а в 2014 году стал членом «Международного общества эстетической пластической хирургии» (ISAPS). Он является активным членом «групп LEAP / хирургической помощи», который собирает гуманитарные миссии по всему миру. Во время своей специализации он посетил несколько известных центров пластической хирургии в Нью-Йорке, Торонто, Париже, Стокгольме и Сан-Паулу, а также несколько курсов в Австрии, Великобритании, Германии, Нидерландах, Бельгии, Румынии, Китае и Египте.



OPSIS CLINICAL

www.opsisclinical.com

48 Anogion str, 71304 Crete GREECE